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Neyts: "Regeringscoalitie niet verdeeld over
GGO's"
nieuws

"Hoewel de problematiek van de genetisch gemodificeerde organismen (GGO's) niet tot
de 16 prioriteiten van het Belgisch voorzitterschap behoort, wil België dat er in deze
vooruitgang wordt geboekt. Het is een belangrijk dossier en de regeringscoalitie is er niet
verdeeld over. De gevoeligheden tussen de partners zijn misschien niet dezelfde, maar dat
verhindert ons niet te handelen."

18 SEPTEMBER 2001 – LAATST BIJGEWERKT OM 14 SEPTEMBER 2020 13:52

"Hoewel de problematiek van de genetisch gemodificeerde organismen (GGO's) niet tot de 16
prioriteiten van het Belgisch voorzitterschap behoort, wil België dat er in deze vooruitgang wordt
geboekt. Het is een belangrijk dossier en de regeringscoalitie is er niet verdeeld over. De
gevoeligheden tussen de partners zijn misschien niet dezelfde, maar dat verhindert ons niet te
handelen."
Dat heeft Annemie Neyts (VLD), federaal minister toegevoegd aan Buitenlandse Zaken en tot eind
december ook bevoegd voor Landbouw, dinsdag verklaard na afloop van de informele landbouwraad
in Alden Biesen.
Op de afsluitende persconferentie lieten de Europese commissarissen Franz Fischler en David Byrne
zich positief uit over de wijze waarop in Alden Biesen over het geladen dossier van de GGO's was
epraat. Volgens beiden zijn de standpunten dichter bij elkaar gekomen.
Ook Vlaams landbouwminister Vera Dua (Agalev) was tevreden, maar dan om andere redenen. "De
uiteenzettingen van de wetenschapslui waren zo ongenuanceerd dat het kritische vragen regende.
Toen ik het woord kon nemen, waren praktisch alle hete hangijzers al aan bod gekomen", stelde ze.
Dua verbaasde er zich over dat de tegenstand zo ruim was. Naast Duitsland, Oostenrijk, Luxemburg
waren ook Denemarken, Zweden en het Verenigd Koninkrijk heel terughoudend. Dua zelf had
vragen over de invloed van de GGO's op de Derde Wereld. Volgens de Agalev-minister zou hun
afhankelijkheid er vooral door toenemen.
De voorstellen van commissaris Byrne zouden, zo kon in kringen van het Belgisch voorzitterschap
vernomen worden, nog dit jaar in de bevoegde raden aan bod komen. Wat de labelling betreft, is dat
de raad interne markt van 27 september, terwijl de traceerbaarheid in de milieuraad van oktober aan
bod komt.
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Tot dusver heeft België nog geen standpunt ingenomen en dat kwam ook tot uiting op de
landbouwraad in Alden Biesen. In tegenstelling tot de andere landen kon het voorzitterschap geen
officieel standpunt naar voor brengen. Dat heeft met de gevoeligheden binnen de regeringscoalitie te
maken, maar ook met de communataire bevoegdheidsverdeling. Vlaanderen en Wallonië zitten niet
op dezelfde golflengte en het overleg ten gronde moet nog van start gaan.
Europees landbouwcommissaris Fischler stelde op de afsluitende persconferentie dat de EU absoluut
tot concrete actie moet overgaan. "Als we zelf niet beslissen, zullen anderen in onze plaats de
normen en de afspraken vastleggen", luidde het.
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